
August, 26 2017 

    Dear Parents and Friends, 

Welcome to the new academic year 2017-18!     

We hope you have all had a restful and enjoyable summer holiday. We 

would like to welcome back our returning families and extend a very warm 

welcome to our new families who will be joining us this year. We are all 

looking forward to welcoming you at ESS, Lefortovo Campus and CoW School 

Minskaja Campus and meeting you and your children on the 1st of 

September. 

We hope you are enjoying your last days of the summer holidays. No doubt 

the children and parents are eager to get back to school to meet old friends, 

make new friends and get to know new classmates.  

As many of you are aware we had a very busy summer preparing our new ESS campus in Lefortovo. The 

renovation is finished and the school is now settling into the normal programme. Thank you all for your 

support and confidence, which is inspiring.   

Whilst the current pre-school campus remains in operation, the new ESS campus has extended its 

classes till KS4 and has become a university preparatory international school for the children of 4-18 

years old. The school follows UK and STEM curricula with instruction in English. 

For those parents who are still considering enrolment of their children to a school, we have a 

few places available in some of our classes. Welcome aboard! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

26 Августа 2017 

 Дорогие Родители и все наши друзья, 

Мы надеемся, что вы все прекрасно провели лето и хорошо 

отдохнули. Мы приветствуем всех наших «старых» и новых учеников. 

Мы с нетерпением ждем возможности приветствовать вас  в 

Английской школе науки и технологии в Лефортово и в детском саду 

«Дети мира» на Минской улице 1-го сентября.   

Мы уверены, что дети еще наслаждаются последними летними деньками, но уже с нетерпением 

ждут, когда они вновь придут в школу, встретятся со своими друзьями и познакомятся с новыми 

товарищами по классу. 

Как многие из вас знают, мы провели лето в больших хлопотах, подготавливая новый школьный 

кампус ESS в Лефортово к открытию. Все обновления успешно окончены и школа вошла в рабочий 

учебный режим. Ваша поддержка и вера явились для нас большой помощью, большое спасибо за 

это! 

Детский сад «Дети мира»  продолжает свою работу на Минской улице, а Английская школа науки 

и технологии, открыв средние и старшие классы, теперь готовит своих учеников к поступлению в 

лучшие университеты мира. Школа принимает на обучение детей с 4 до 18 лет, следует 

Английской национальной программе с углублённым изучением естественных наук и 

информационных технолигий на английском языке. 

Для тех из вас, кто еще не определился с выбором учебного заведения для детей, у нас ещё 

имеются места в некоторых классах. Добро пожаловать! 


